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17. ročník 2/2015

Zateplení budovy Obecního úřadu

Projekt zateplení OÚ byl vypracován v roce 2009. V projektu bylo počítáno se za-

teplením objektu a s výměnou oken v 1. i 2. NP. Než však došlo k vyřízení dotace, tak se 

bývalé zastupitelstvo rozhodlo vyměnit okna v 2. NP (ve školce). Tím pádem se na tato 

nová okna již dotace nevztahuje a obec je zaplatila ze svého. 

Další informace čtěte na str. 3.



Starostovo okénko

Důležitá usnesení ze zasedání

Zastupitelstva obce

Vážení spoluobčané, 

 o prázdninách proběhly dvě větší kulturní akce v naší obci. 

První z nich bylo Suchohrdelské posvícení, které organizuje 

TJ Suchohrdly společně s dívkami a dalšími chlapci z vesnice. 

Vrcholem posvícení bylo půlnoční taneční vystoupení s překva-

pením, které nás všechny velmi pobavilo. V rámci posvícení 

proběhla i tradiční Mše svatá u Zvoničky. Chtěl bych poděkovat 

všem lidem, kteří tuto akci pořádají a snaží se udržet staré zvyky v naší obci.

Druhá událost nazvaná AHOJ PRÁZDNINY proběhla na samý závěr prázdnin. Tato 

akce byla určena především dětem, ale i dospělí si zde přišli na své. I zde bych chtěl 

poděkovat všem lidem kolem pana Libora Veselého a hasičům za zorganizování a za-

jištění této akce.   

Dále bych vás chtěl informovat o staveb-

ních pracích, které probíhaly na zateplení 

Obecního úřadu. O průběhu a realizaci této 

akce se více dočtete v samostatném článku.

Na závěr bych chtěl všem žákům a studen-

tům popřát úspěšné vykročení do nového 

školního roku a ostatním občanům hezký a 

slunečný (???) podzim.

 Ing. Pavel Mrňa

 starosta obce

8. zasedání Zastupitelstva obce Suchohrdly ze dne 25. 5. 2015:
• schválení Účetní závěrky a celoročního hospodaření obce za rok 2014;

• souhlas s ponecháním pozemků určených pro větrolamy ve vlastnictví obce;

• schválení uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na

 realizaci projektu Územní plán Suchohrdly.

9. zasedání Zastupitelstva obce Suchohrdly ze dne 29. 6. 2015:
• schválení Smluv o dílo a Kupních smluv s vítězi výběrových řízení dílčích částí akce

 Přírodovědná učebna ZŠ Suchohrdly a ZŠ Kuchařovice;
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• schválení uzavření dodatku č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z ROP NUTS 2 Jiho-

 východ na projekt Venkovní a vnitřní přírodopisné učebny ZŠ Suchohrdly;

• schválení smlouvy s fi rmou WADAN s. r. o. o vybudování komunikace v nově pláno-

 vané lokalitě Pálava II.

10. zasedání Zastupitelstva obce Suchohrdly ze dne 9. 7. 2015:
• schválení uzavření dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo „Místní komunikace Za Zvoničkou 

 Suchohrdly“ s fi rmou Colas CZ, a. s. Dodatek řeší změnu termínu ukončení prací do 

 31. 5. 2016.

(Pokračování ze str. 1)  Při podání žá-

dosti o dotace v roce 2014 ale bývalé 

zastupitelstvo zapomnělo nechat opra-

vit projekt, takže se v projektu a tepel-

ných výpočtech počítalo, že se budou 

měnit všechna okna (na nová okna se 

nedá zpětně žádat o dotaci).

Dotace ze SFŽP byla schválena v čer-

venci 2014, následně bylo provedeno 

výběrové řízení, které vyhrála fi rma 

Webel z Brna. S touto fi rmou byla po-

depsána smlouva o dílo dne 23. října 2014. Zateplení objektu OÚ mělo být původně 

hotové 31. května 2015.

V listopadu byla zadána výroba oken podle původního projektu. Výrobce oken při 

zaměřování na místě samém, tedy v prostorách školky, zjistil, že jsou již nová okna 

namontována. A co teď? Stavba se zastavila, musely se přepočítat zateplované plochy, 

na které se získává dotace a čekalo se, jak se k dané věci vyjádří Státní fond život-

ního prostředí. Fond naštěstí přepočtené plochy odsouhlasil, dále následovalo snížení 

dotace a úprava celkové ceny díla. To ale již nastala zima, nemohlo se pokračovat ve 

stavebních pracích. Bylo nutné požádat na fondu o prodloužení lhůty na dokončení 

zateplování. Termín dokončení byl posunut na 30. června 2015.

Skutečné stavební práce začaly výměnou oken v dubnu 2015. Výměna oken (fi rma 

Okna Macek) a zapravení špalet probíhalo hladce. Poté měla nastoupit fi rma Webel 

na zateplení fasád. Čas běžel a fi rma nenastupovala, vše začalo „být divné“. Nakonec 

jsem se dozvěděl, že se fi rma Webel dostala do fi nančních potíží a neplní své závazky. 

Zateplení budovy Obecního úřadu
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Hrozilo, že na fi rmu bude podán návrh na insolvenci. Nastalo dilema, jak postupovat 

dál. Buď vše zastavit, nebo jít do rizika a zateplení se pokusit dokončit s fi rmou Webel.

Po zvažování různých možností a konzultací s fondem jsme se rozhodli dále pokračo-

vat s fi rmou Webel. Opět jsem musel žádat o prodloužení lhůty na dokončení, ten-

tokrát do 31. srpna 2015.

Další potíž, se kterou jsme se museli vypořádat, bylo to, že projekt neřešil členění 

fasády a její barevnost. Na začátku stavby jsme počítali s tím, že by se zachovalo původ-

ní plastické členění fasády, z toho by však vyplývaly vícepráce, které by obec musela 

hradit ze svého. Vzhledem k tomu, do jaké situace se dostala fi rma Webel, kdy hrozilo, 

že dílo nedokončí, jsme se rozhodli dodržet projekt tak, jak byl schválen bývalým zastu-

pitelstvem – tj. bez plastických prvků.

Jediný plastický prvek, který se podařilo na fasádě budovy zachovat, je štít mezi 

okny v 2. NP směrem do ulice, na kterém by měl být umístěn znak obce. Barevné řešení 

fasády se volilo tak, aby k němu ladila šedá barva fasády přístavby školky, a aby se líbila 

dětem, které do ní chodí.

Dnes mohu říct, že fasáda je zdárně dokončena… Doufám, že se bude zateplená 

budova Obecního úřadu všem líbit.

Výše popsané problémy jsou jenom zlomkem toho, co jsem musel během této akce 

řešit z důvodů špatných rozhodnutí minulého zastupitelstva.

 Ing. Pavel Mrňa

 starosta obce

PODZIMNÍ ÚKLID
Obecní úřad obce Suchohrdly oznamuje všem občanům, 
že v sobotu 24. října 2015 v době od 8.00 do 15.00 hodin 

budou již tradičně přistaveny na obvyklých místech, 
tedy u Kulturního domu a u potoka, 

velkoobjemové kontejnery.

Občané mají možnost zde uložit nepotřebné věci z domácnosti, objemný odpad, 

který se nevejde do popelnic, nebezpečný odpad   a železný šrot.

Nesmí se ukládat stavební suť, zbytky stavebních materiálů, 

pneu z nákladních automobilů a traktorů, 

zbytky rostlinného a živočišného původu. 
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Nejen o žalostné zbytky pozemků obce, ale i o její budovy a zařízení je potřeba se 

postarat. Jejich stav však neodpovídá potřebám moderní obce, naopak vypadají, jako 

by se v nich zastavil čas na přelomu tisíciletí, někde i dřív. Správa obecních nemovitostí 

mi byla od 1. července svěřena, proto si dovoluji na tomto místě zrekapitulovat, o které 

budovy se jedná a shrnout jejich současný stav. 

1. Kulturní dům. Jeho stav je beze změn 

od poslední větší rekonstrukce (sociální 

zařízení) v roce 2004 a investice do tanečního 

parketu za bezmála čtvrt milionu korun 

v roce 2009, nynější údržba je minimální. 

Poslední malování proběhlo před více než 

4 lety a před dvěma roky hasiči rozebra-

li poškozený a nefunkční komín. Oplo-

cením areálu se již alespoň z části zabývala 

Rada obce. Nefunkční opona, podium i osvětlení volají po pořádné očistě, parkety by 

zasloužily, když ne lak, tak aspoň trochu vosku. Asi největším bonbónkem je kromě 

vlhké a opadávající zdi na záchodech mužů splachování. Rozsviť, spláchneš, zhasni a 

znovu. Když předávám klíče od KD přespolním, koukají, jako kdyby plynulá čínština byl 

můj rodný jazyk. Střechou mírně zatéká a provizorní plechové garáže dotváří dokona-

lou atmosféru přelomu 70. a 80. let. Naštěstí hráčům ping-pongu, kteří jsou nejčastěj-

šími uživateli KD, tento nevyhovující stav až tak nevadí. Doslechl jsem se (a doufám, 

že budu mít brzy tuto informaci potvrzenou od autorů), že letošní zavádějící mládenci 

mají v úmyslu natřít venkovní podium. Že by se opět našli i tací, kterým není naše obec 

lhostejná?

2. Stará požární zbrojnice – myší království. Naštěstí se podařilo pro naše velmi 

aktivní hasiče ve spolupráci s předchozími zastupiteli nalézt důstojnější prostory, za 

což jim patří velké díky. V původní hasičárně 

parkuje část obecní fl otily, protože pros-

tor bez vody, odpadu, oken a topení, zato 

s nezaměnitelným zápachem myšiny, je 

pro jakékoli jiné využití nevhodný. I samot-

né parkování je zde nutné provádět se za-

vřenými okny vozidel, o riziku poškození 

elektroinstalací vozů nemluvě. 

Nemovitosti v majetku obce



6 2/2015

3. Obchůdek u školky. Přestože zajišťuje Lenka Dočekalová části obyvatel obce 

základní potraviny a věci denní potřeby již 13 let, musí mít obrovskou trpělivost. Obec-

ní prostory, ve kterých provozuje svůj podnik, jsou totiž v žalostném stavu, veškerá 

jejich údržba představuje položení dlažby ve skladu obchodu před 4 roky. Pravda, tak 

romantický nákup v zimním období nabízí jen málo lokalit. Vždyť si představte ten ne-

opakovatelný zážitek: promrzlí se za rozbřesku dostanete do obchůdku s usměvavou 

obsluhou, svoje prokřehlé ruce se pokoušíte ohřát nad akumulačními kamny více jak 30 

let starými a za zvuku meluzíny pozorujete tanec sněhových vloček, které se z koutů 

netěsnících a zpola rozklížených oken hrnou do prodejny. Přesto by nejen paní pro-

davačka, ale i naši občané jistě ocenili důstojnější prostředí. Nu co, je poznat, že není 

paní Lenka žádná křehotinka z města, když ji ani takový stav neodradí.

4. Tenisové kurty. Stav těchto prostor je každému kolemjdoucímu zřejmý na první 

pohled a označení „kurty“ používáme už jen ze zvyku – jedna síť se zrezlým a roz-

třepeným lankem je pozůstatkem původního účelu. Nejnověji je zde vybudovaný plot 

oddělující hřiště mateřské školky. V budoucnu zde mají být umístěny kontejnery ze 

společného projektu sběrného dvora obcí Suchohrdly a Kuchařovice. To je ale téma na 

samostatný příspěvek.

5. Nová hasičárna. Po rekonstrukci interiéru (elektroinstalace, nová vrata a stavební 

úpravy) provedené svépomocí přímo hasiči v roce 2014 byla vyměněna (již odbornou fi r-

mou) i střešní krytina. Areál obec využívá částečně také jako stavební a odkládací dvůr. 

6. Fotbalové hřiště. O tom, jaké radosti a strasti přináší našim fotbalistům nová 

travnatá plocha, se můžete dočíst v některém z příštích čísel zpravodaje. 

7. Obecní garáž. Nedávno postavenou dvougaráž naproti fi rmě Znora využíváme 

jako sklad kompostérů a fotbalisti zde garážují techniku pro údržbu travnaté plochy. 

Jde o nejnovější stavbu a kromě drobných komplikací s otevíráním zámků, které jsou 

dořešené, je bez funkčních problémů.

8. Obecní sklep. Zrekonstruovaná elek-

troinstalace poskytuje bezproblémové 

osvětlení tohoto objektu obce z již 

dříve uskutečněné opravy a přístavby 

sociálních zařízení. Nepřístupná část 

archivu čeká na své dokončení. Krbu v 

prostorách sklepu již končí životnost, 

informační desky vyžadují nové zabez-

pečení proti pádu a nasvětlení a stálá 
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expozice o historii obce také není dokončená. Miniparčík 

a parkoviště jsou plně využívány občany, snad jen malé 

upozornění pro ty mladší – nedopalky a jiné pozůstatky 

diskuzí patří do odpadkových košů!

9. Havranův dům. Impozantní budova, kterou nelze 

přehlédnout při vjezdu do obce, je prostředkem výděleč-

né činnosti obce při provozování ubytovny. K dispozici 

jsou zde dva pokoje, dvoulůžkový a šestilůžkový, vyba-

vené sociálním zařízením a sprchou. Přístup do těchto 

pokojů je přes balkon (strachu), který musí být v nejbližší 

době opraven. Prostor původně plánované cukrárny 

již neplní funkci zažitého názvu a je stejně jako KD a 

Obecní sklep pronajímán na příležitostné soukromé akce. Snad jedinými pravidelnými 

návštěvníky jsou senioři, kteří zde mívají své dostaveníčko každé úterý od 15 do 17 hod. 

V Havranově domě je ukrytý i malý sklípek, který je občanům obce také k dispozici pro 

různé společenské akce s menším počtem lidí.  

Dosud marný boj svádí celá budova s vysokou vlhkostí, která škodí nejen zdivu, ale 

i zdraví. V obecní knihovně, která se v budově nachází, se podepsalo vlhko nejen na 

klimatu, ale v zádveří již opadává omítka a vyžaduje opravu. Místnosti bývalého kadeř-

nictví, které ukončilo činnost mj. kvůli plísni, bude potřeba sanovat a problém se začíná 

projevovat i v dalších částech budovy. Posledním vytrvalcem, který boj s podmínkami 

zatím nevzdává, je Kamila Šípková, která zde provozuje pedikérské služby. 

Zeleň v přilehlém parku bude potřebovat odbornou ruku ke znovuoživení a k opravě 

nefunkčních závlah. Park je osazen různými herními zařízeními, jen instalované zábradlí 

podél cest ve svahu je možná odrazujícím strašákem pro rodiče, kteří si sem chtějí 

s dětmi přijít odpočinout. Obec se vynasnaží v co nejbližší době učinit kroky ke zvýšení 

bezpečnosti těchto cest a předejít tak 

možným úrazům.

10. Mateřská škola a OÚ. Informace 

o zateplování budovy si můžete přečíst 

v příspěvku pana starosty. V některém 

z příštích vydání bych Vám rád přiblížil 

názory uživatelů tohoto domu, tedy 

učitelek, kuchařek a zaměstnanců OÚ.

11. Základní škola. I tato budova je v sou-

časné době ve víru úprav, proto bych se 

be

mo

o 

v 

z 

ná

uč

ča
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rád objektu věnoval také v některém z příštích čísel zpravodaje a zprostředkoval Vám 

vyjádření ředitelky či školníka ZŠ.

Ve správě obce je dále Zvonička, před kterou je každoročně v době posvícení slouže-

na mše, a obecní hřbitov.

Rád bych v budoucnu přiblížil našim spoluobčanům obecní prostory jednak prostřed-

nictvím internetových stránek a dále zpřístupněním během dnů otevřených dveří nebo 

využíváním pro akce spojené s obcí za účasti veřejnosti. Systém evidence obsazenosti 

našich zařízení není ještě zcela dořešený, ale pracujeme na jeho dokonalosti. Informace 

o možnostech pronájmu obecních prostor získáte na Obecním úřadu, nebo můžete 

kontaktovat mě, a to buď telefonicky na čísle 777 124 557, nebo e-mailem na jan.kut-

ner@obec-suchohrdly.cz.

 Jan Kutner, místostarosta obce

Po dvou letech se splnilo nemožné. Projekt „Přírodovědná zahrada“ za necelých 

5 miliónů korun, který vznikl a byl schválen v roce 2013, se konečně v letošním roce 

uskutečnil. Troufám si tvrdit, že po celkovém dokončení se zařadí suchohrdelská 

i kuchařovická škola mezi velice dobře a moderně vybavené školy v okrese. Získání do-

tace na tento projekt bylo jen díky tématu a naplnění programu projektu, který se opíral 

o zbudování přírodovědné zahrady. Upravená zahrada se stane perlou školy a také jed-

nou z nejnavštěvovanějších učeben. Třídu nahradí altán s osázenou střechou, který je 

postaven na vyvýšenině s rozhledem do okolí, před ním jsou rozestavěny čtyři vyvýšené 

záhony napodobující čtyři roční období. Původní projekt nesl název „Sluneční zahra-

da“ a je v tomto duchu postaven. Žáci zde najdou atrium, ohniště, vodní příkop, hmyzí 

Zprávičky z naší školičky
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domeček, králikárnu, sportovní prvky, odpočívadla, ale také různé okrasné a užitkové 

keře a stromy. Ty pak budou zdrojem výuky a poznávání.

I interiér obou škol se změnil k nepoznání. Nové osvětlení, sádrokartonové stropy, 

obklady, umyvadla, elektroinstalační rozvody, internet, nejnovější typy interaktivních a 

školních tabulí a hlavně nový nábytek do tříd, školní družiny, kuchyně a jídelny. Již nyní 

připravujeme projektové dny, které nabízíme i ostatním školám v blízkém okolí. 

Po celkovém dokončení veškerých úprav se chystáme celý objekt slavnostně otevřít 

a nabídnout veřejnosti k nahlédnutí. V říjnu připravujeme dny otevřených dveří pro 

rodiče budoucích prvňáčků, aby se podívali, jak probíhá výuka na škole. Každá škola 

určitě usiluje o co největší počet žáků, nejinak je tomu i u nás, ale přesto bychom chtě-

li zachovat vysoký standard v tom, že třídy nebudou přeplněny, ale naopak si zacho-

váme takový počet žáků ve třídě, který umožní individuální péči a ochrannou ruku nad 

každým žáčkem naší školy.

Pozvánka:
Základní škola a Mateřská škola Suchohrdly zve všechny občany, žáky a děti 

k prohlídce zmodernizovaného interiéru budovy školy v Kuchařovicích, 

která se uskuteční dne 20. září od 15.30 do 18.00 hodin.

 Marcela Mašejová, ředitelka školy

I my jsme byli pilné včeličky a v roce 2015 udělali plno práce. Vše začalo zápisem 

nanečisto, kdy předškoláci pravidelně docházeli do ZŠ v Suchohrdlech, aby se sezna-

movali se školou a jejich budoucí třídní učitelkou. V lednu jsme na přírodovědné vy-

cházce pozorovali ptáčky a plnili úkoly. Potom nastal masopust. Výroba masopust-

ních čepiček se moc vydařila a za zpěvu písní děti potěšily babičky, maminky a ostatní 

spoluobčany. Odměnou jim byly koblížky a jiné dobrůtky. V průběhu roku se seznamo-

valy s německým jazykem a učily se plavat.

Do školky se přijely podívat paní učitelky a paní ředitelky z jiných mateřských škol, co 

všechno dokážeme v rámci projektu „Investice do rozvoje vzdělávání MŠ“. Předškoláci 

zahráli pohádku O perníkové chaloupce trochu jinak. Pohádka se jim velice povedla a 

u obecenstva měla velký úspěch. Také jsme oslavili měsíc knihy a s paní Starou jsme 

si povídali o tom, čím pro nás kniha je a jak se k ní chovat. Předčítání z knihy Františka 

Hrubína 2×7 pohádek se dětem velmi líbilo. 

Svátky jara doprovázela spolupráce s rodiči s názvem „Budeme si hrát“ – děti se učily 

Okénko do naší školky
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plést pomlázku, malovat vajíčka a vyrábět různé jarní dekorace. O tom, jak se máme 

chovat na silnici a na ulici, nás přišla poučit paní policistka Lenka Drahokoupilová.

Nastal červen a my oslavili Den dětí – hledali jsme poklad podle fáborků, plnili zábavné 

úkoly, poznávali stromy, keře, květiny a byliny. A nakonec, za pomoci skřítka, byl na-

lezen i vytoužený poklad. 

Výlet v Biskoupkách byl plný sluníčka. Navštívili jsme ZOO a rozlišovali domácí a 

cizokrajná zvířátka. 

A je tu konec roku, kdy se s námi rozloučili naši předškoláci pohádkou Kašpárkovy 

obrázky. Poté byli pasováni na školáky, ošerpováni a na památku obdarováni knihou. 

A TEĎ HURÁ DO ŠKOLY!

 Kolektiv MŠ Suchohrdly.

Byly to opravdu prázdniny? Moc volného času našim hasičům 

nezbylo – posuďte sami.

Ještě než stihly prázdniny začít, spojili jsme síly s kantorským 

týmem naší základní školy a malým školákům předvedli ukáz-

ku hašení, vyproštění osoby a hlavně první pomoci, naučili jsme děti zvládat přivolání 

pomoci a ošetření menších poranění. Samozřejmě, že školníka pana Kuchaře si ihned 

zachránil učitelský sbor. 

V přátelské atmosféře a sportovním duchu proběhl již 5. ročník nohejbalového tur-

naje trojic pořádaného naším sborem. Překvapením celého turnaje byl výkon pánů ze 

Suchohrdlel ve složení p. Novosad, p. Svoboda, p. Macák a p. Komínek, kteří svým výko-

nem dali na frak mnohem mladším soupeřům a v celkovém hodnocení turnaje se umís-

tili na krásném 2. místě. Ještě jednou týmu Forever Young blahopřejeme!

Oslavou 50. narozenin starosty Sboru 

dobrovolných hasičů Richarda Vágnera se 

nám začaly prázdniny rozjíždět. Za všech-

ny, kteří se nemohli oslavy zúčastnit, pře-

jeme minimálně dalších 50 let kvalitního a 

smysluplného života a děkujeme za dosa-

vadní obětavou práci nejen ve sboru.

Technika SDH Suchohrdly slouží nejen 

k výjezdové činnosti, ale také k opravám 

veřejného osvětlení, o které SDH pečuje. 

Prázdniny u hasičů
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Nejen, že si obsluha žebříku zdokonaluje 

své schopnosti, kdy musí dbát na bezpečné 

ustavení, bezpečnou manipulaci v bezpros-

třední blízkosti el. vedení, ale musí také 

myslet na to, že se mnohdy pohybuje na 

komunikaci za plného provozu. Od začát-

ku letošního roku se náš stařičce vypadající 

žebřík podílel na 16 opravách světel veřej-

ného osvětlení, ve spolupráci s obecními 

zaměstnanci se chystáme dobudovat osvět-

lení v ulici Vinohrady. Na tomto místě chci 

poděkovat členovi jednotky Pavlu Rychlíkovi, který provádí veškerou odbornou prá-

ci na opravách světel. Jeho obětavá práce a minimální náklady (které zahrnují pouze 

pohonné hmoty) přispívají k šetření fi nančních prostředků tolik potřebných pro obec. 

V případě, že byste zjistili poruchu na veřejném osvětlení, nahlaste ji, prosím, buď na 

Obecním úřadu, nebo místostarostovi obce Janu Kutnerovi.

Práci členů Sboru dobrovolných hasičů můžete vidět i na dětském hřišti za školkou, 

kde se podíleli na rekonstrukci oplocení hřiště a na opravě pantů brány na kurtech, opět 

ve spolupráci s obecními zaměstnanci.

A pomáháme i u sousedů! V červenci se odehrála v Dobšicích pod dohledem naší jed-

notky SDH tradiční rekonstrukce Napoleonské bitvy z roku 1805. Po odsunu vojsk jsme 

se postarali o likvidaci hořící budovy, která vzplála pod tíhou útoku napoleonské legie.

V srpnu pořádali hasiči z nedalekých Ho-

donic dětský tábor v Dolních Bojanovicích

s hasičským zaměřením a požádali nás o po-

moc při vyplnění programu pro děti. Naši 

hasiči jim věnovali jedno středeční odpo-

ledne a vyrazili děti nejen seznámit s naší 

technikou, ale i pobavit a předat potěru 

zkušenosti a elán, který, doufejme, ještě 

dlouho našim hasičům vydrží.

Předvedli jsme se také v sousedním 

okrese Břeclav, když jsme přijali pozvánku 

k oslavám 70. výročí založení SDH v obci No-

vosedly a vyrazili se žebříkem připojit se ke 

koloně hasičských vozidel při spanilé jízdě 

obcí.



A konec prázdnin jsme 

letos opět završili účastí na 

zajištění akce pro děti Ahoj 

prázdniny!

Ani s novým školním 

rokem nás moc odpočin-

ku nečeká. Jen na okraj se 

zmíním o účasti na zajištění 

akce Kolo pro život 5. září, 

Evropského dne bez aut, 

které se v rámci mikrore-

gionu koná v naší obci 17. září, a v rámci odborné přípravy členů jednotek požární ochra-

ny účast na taktickém cvičení Integrovaného záchranného systému – požár v Centru 

sociálních služeb Znojmo 23. 9. 

K výjezdové činnosti naší jednotky:
V období od 1. 6. do 30. 8. byla jednotka povolána Krajským operačním střediskem 

v Brně k 16 událostem, z toho ke 12 požárům, 3 byly plané poplachy a jedna technická 

pomoc. V případě jednoho výjezdu šlo o mezistátní spolupráci při likvidaci rozsáhlého 

požáru lesního porostu zasahujícího i na území Rakouska. Ke zmíněným událostem vy-

jíždělo v průměru 6 členů výjezdové jednotky, každý výjezd byl průměrně v 6. minutě 

od vyhlášení požárního poplachu. Všem členům jednotky za to patří obdiv a díky, že 

v dnešní době neváhají a nezištně spěchají na pomoc ostatním na úkor svého volného 

času s podstoupením nemalého rizika.

Členové výjezdové jednotky jsou nápomocni nejen při vyhlášení poplachu, pomáhali 

jsme našim spoluobčanům při čerpání vody z bazénů, likvidaci obtížného hmyzu, nebo 

také prořezání nebezpečných větví a kácení dřevin. A když se jedna z ovcí místního 

chovatele rozhodla řídit dopravu bez 

uniformy na křižovatce u OÚ, neváha-

li jsme a tvrdohlavou slečnu odchytili 

a předali ji bez zranění zpět chovateli. 

Doufejme, že se nerozhodne tento svůj 

čin v nejbližší době opakovat…

 Udržujte oheň, hned jsme tam… 

 za členy SDH Jan Kutner, 

 velitel jednotky SDH
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Drazí sportovní přátelé a příznivci Suchohrdelské kopané. Rád 

bych Vás seznámil s novou fotbalovou sezónou 2015/2016. Do této 

sezóny jsme opět přihlásili celkem pět mužstev našeho klubu. Jsou 

to tato mužstva: mužstvo muži „A “ do III. A třídy; muži „B “ do 

IV. A třídy; mladší žáci do skupiny „A“ a nakonec ti nejmenší, družstva přípravek „A“ 

a „B“ do okresní soutěže starších přípravek skupiny „B“. Začátek soutěží připadl le-

tos pro mužstvo A na neděli 16. 8. a zajížděli k utkání do Křepic, kterým měli co vracet 

z minulé sezóny. Z Křepic po dobrém výkonu odjížděli s plným ziskem bodů. B tým zahá-

jil v neděli 23. 8. na hřišti Havraníků, které sestoupily z III. třídy. Žáci a přípravky zahájili 

sezónu v týdnu 29.–30. 8. Bližší informace a rozpisy našich mužstev najdete na našich 

webových stránkách: www.tjsuchohrdly.cz. Další novinkou je, že jsme zlepšili prostředí 

kabiny pro hosty, kde jsme vnitřní stěny natřeli bílou barvou a do výše dvou metrů jsme 

provedli obklad. Dále jsme provedli nátěr zárubní u vnitřních dveří, nátěr zábradlí a sto-

janu na kola. Za tuto práci bych rád poděkoval všem, co se zúčastnili brigád. A  nemohu 

nevzpomenout na tradiční Suchohrdelské posvícení, které TJ pořádala ve spolupráci 

s obcí. Toto posvícení se velice podařilo, jako každý rok. Za kvalitní průběh patří velký 

dík všem zavádějícím. Hlavně pak těm, co se podíleli na přípravě půlnočního programu. 

Za námět a režii patří velký dík osobě, kterou je Michal Adamov a má největší podíl na 

programu. A již dnes se můžeme těšit na překvapení příštího posvícení.

Náš klub oznamuje, že

HLEDÁME NOVÉ „HVĚZDIČKY“ 
ANEB CELOROČNÍ NÁBOR FOTBALOVÝCH TALENTŮ

Tato informace je určena především pro ty rodiče, kteří nechtějí nechat své ratolesti 

vysedávat celé dny u počítače bez sebemenšího pohybu. Zveme do svých řad děvčata a 

chlapce, pro něž je založen tým „Přípravky“. Dále přivítáme s otevřenou náručí ty mladé 

fotbalistky a fotbalisty, jež mají chuť oblékat dres Suchohrdelských žáků. Do obou kate-

gorií se mohou případní zájemci nebo jejich rodiče hlásit v průběhu sezóny vždy v úterý 

a čtvrtek na Suchohrdelském hřišti od 17.00 do 18.30 hodin u trenérů (p. Mrňa, p. Štancl, 

p. Žižka). Dovolte mi, abych všem popřál při návštěvě našich utkání jak těch nejmenších, 

tak těch starších mnoho krásných fotbalových zážitků a příjemně stráveného času. Na 

závěr mi dovolte poděkovat všem našim sponzorům a obci Suchohrdly.

 Za TJ Suchohrdly předseda Miroslav Černý
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Kdo je a čím vynikal tento vzrůstem nenápad-

ný člověk, kterému jsme zašli spolu s Františkem 

Kuchařem popřát jménem obce ke krásnému život-

nímu jubileu?

František se narodil 31. července 1930 v Kuchařo-

vicích manželům Janíčkovým. Otec František (1907–

1988) byl truhlářský živnostník, který ve své dílně 

zaměstnával bratra Roberta a také bratrance, matka 

Božena (roz. Dumová, 1912–2002) byla ženou v do-

mácnosti. Rodina vlastnila skromný domek s přilehlou 

dílnou v ulici Kolonka v Suchohrdlech. Od roku 1946 

(a později ještě v 70. letech) zastával František starší 

funkci předsedy ObNV v Suchohrdlech a po roce 1948 

působil ve funkci ekonoma Státního statku Purkrábka. 

Své znalosti a dovednosti z oblasti truhlařiny a práce se dřevem předával synovi Fran-

tiškovi, jehož následující život se ubíral směrem, který šel ruku v ruce s tímto ušlechtilým 

oborem.

Protože se stala obec Suchohrdly v roce 1938 součástí Sudet, musela rodina Janíč-

kových, jak jsem se dozvěděl z Františkova vyprávění, bydliště v Suchohrdlech opus-

tit a odstěhovat se, nejprve k příbuzným do Biskupic a později do Kuchařovic. Dům 

v Kolonce byl zabrán rodinným známým p. Kuchařem s rodinou, po válce byl pak rodině 

Janíčkových opět navrácen. V Kuchařovicích si otec začal znovu budovat truhlářskou 

dílnu. Bohužel však musel veškerý majetek a vybavení dílny zanechat v té původní v Su-

chohrdlech a tak mu nezbývalo, než důležité součásti, stroje a nástroje do Kuchařovic 

nějakým způsobem propašovat. Naštěstí bylo za Protektorátu umožněno původním 

majitelům nemovitostí na území Sudet obdělávat alespoň část zabraných pozemků 

a zahrad a úrodu si vyvážet do bydliště na území Protektorátu. A Janíčkovi si jezdili 

hospodařit na svou zahradu v Kolonce, takže jedním ze způsobů pašování truhlářského 

zařízení bylo v hromadě usušeného sena převáženého vozem. Ne vždy se však akce 

podařila bez komplikací. Stalo se, že byl mladý František, který byl svému otci nápo-

mocen, při pašování přistižen příslušníky rakouské armády hlídající hranici mezi Sudety 

a Protektorátem a následně jimi byl brutálně fyzicky napaden. Janíčkovic muže však 

tento konfl ikt nevystrašil a společně se jim podařilo značnou část vybavení zachránit.
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Představujeme Vám osobnost naší obce:

život a dílo Ing. Františka Janíčka



Mladý František byl také normální kluk, který rád 

zkoušel i to, co se třeba úplně nesmělo a s čím by jis-

tojistě rodiče nesouhlasili. K jeho klukovským vylo-

meninám patřilo například i prohánění se na motorce 

NSU100, která v obci zůstala po Němcích. Při jed-

né jízdě mu ale vypadlo uvolněné přední kolo ven a 

způsobilo kolizi, František to však naštěstí odnesl jen 

několika odřeninami. 

Přesuňme se teď do doby Františkových studií. Po 

několika letech tovaryšování v otcově dílně odešel 

František v roce 1948 do Olomouce studovat Střední 

průmyslovou školu nábytkářskou, v roce 1950 pak ve 

Spišské Nové Vsi nastoupil na Vyšší průmyslovou ško-

lu nábytkářskou, kterou o dva roky později ukončil 

složením maturitní zkoušky. Následoval rok studia na Vysoké škole lesnické a dřevařské 

ve Zvolenu, odkud v roce 1953 odešel na Akademii lesnickou a dřevařskou Technické 

univerzity v tehdejším Leningradě, kde po pěti letech úsilí získal inženýrský titul. 

V období studia ve Spišské Nové Vsi poznal svoji velkou lásku a později i manželku 

Jolanu (1933–2012). Z Františkova  vyprávění mě nejvíce zaujal a pobavil svatební obřad 

mladého páru v roce 1955. Kdo by očekával, že se tito zamilovaní brali na ONV nebo 

v kostele, je na velkém omylu. Jejich svazek byl stvrzen na dálku, a to telegrafi cky. 

František podepsal oddací list v Moskvě na půdě českého velvyslanectví, v ten stejný 

okamžik stvrdila Jolana svým podpisem manželský svazek na půdě KNV v Košicích. Jak 

je vidět, i tehdy šla zařídit spousta věcí. A když jsem si dovolil položit Františkovi intimní 

otázku, jak v takovém případě probíhala novomanželská svatební noc, jen se potutelně 

pousmál… Jeho dcera Dagmar mi však s úsměvem prozradila, že v době svatby rodičů 

už byl na cestě její bratr František 

(v rodině toho jména již třetí).

Za manželství, které trvalo krás-

ných 57 let, přivedla Jolana na svět 

celkem čtyři děti. Již zmíněný Fran-

tišek se narodil v roce 1956, je ab-

solventem Vysoké školy lesnické a 

dřevařské ve Zvolenu a žije s rodinou 

na Slovensku. Dcera Dagmar, naro-

zená roku 1960, získala po úspěšném 

ukončení Vysoké školy výtvarných 
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umění v Bratislavě titul Akademická 

malířka. Žije s rodinou v Brně, stejně 

jako další dvě dcery s rodinami. Jana 

přišla na svět v roce 1962, je magistrou 

Pedagogické fakulty Masarykovy univer-

zity a poslední z dětí, Lenka, se narodila 

v roce 1967, vystudovala tradiční číns-

kou medicínu a provozuje vlastní masáž-

ní studio.

Pokud čtete pozorně, tak jste spolu se 

mnou v rodině Janíčkových napočítali už 

tři Františky – Františka otce, syna Františka, kterému je tento článek věnován, a jeho 

syna, který žije na Slovensku a šel v dědových šlépějích. Tím ale výčet Františků nekončí, 

tradice jména pokračuje v rodině Janíčkových na Slovensku již 4. Františkem v pořadí!

Náš František zastával v době svého aktivního pracovního procesu důležité vedoucí 

funkce, ve kterých plně zúročil to, co vystudoval, čemu rozuměl a co se mu stalo celo-

životní vášní a koníčkem, čímž je práce se dřevem. Ještě za času studia vysoké školy 

pracoval jako vedoucí vývojového a konstrukčního oddělení národního podniku Nový 

domov ve Spišské Nové Vsi. Odtud se v roce 1965 vrátil zpět na Moravu, konkrétně 

do Brna, kde vykonával funkci vedoucího Odboru technického rozvoje a zahraničních 

vztahů na Generálním ředitelství Národního podniku nábytkářského průmyslu. V roce 

1968 František veřejně nesouhlasil se vstupem spojeneckých vojsk na území ČSSR a 

za tento svůj postoj byl nejenom sesazen ze své funkce vedoucího a přeřazen na po-

zici specialisty pro investiční rozvoj, ale i vyškrtnut z KSČ. Jen díky svým schopnostem 

byl v roce 1971 znovu jmenován zpět do vedoucí funkce. Měl na starosti organizaci 

výběrových řízení, výběrových cest do zahraničí (mj. 

do Švédska, Dánska, Holandska, Francie, Itálie atd.), 

nákup a dovoz strojů a výrobních linek pro tehdejší 

československé nábytkářské podniky.

Své znalosti problematiky zpracování a opracování 

dřeva pan Janíček společně se svými kolegy veřejně 

publikoval. V letech 1960–2000 vydal celkem osm 

učebnic pro odborná učiliště a střední školy, přispíval 

články do celostátního odborného časopisu „Dřevo“, 

věnoval se odborným překladům z a do ruského ja-

zyka a byl oponentem diplomových prací studentů 

VŠLD ve Zvoleně.
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Práci se dřevem se František Janíček věnoval celý svůj život. V produktivním věku 

vyráběl ve volném čase (a to i o víkendech a dovolených) pro svou rodinu, příbuzné, ale 

i na zakázku nábytek do kuchyní, obývacích pokojů a ložnic. A ani v době zaslouženého 

důchodu jej láska ke dřevu neopustila. Výsledkem jeho činorodosti je výroba více 

jak 25 modelů letadel a lodí, 35 jídelních, pracovních a konferenčních stolů a stolků, 

30 dřevěných stolních lamp a objektů, dřevěné šperkovnice s intarzií, ale také dřevěné 

hračky pro vnoučata. Zajímavostí je, a František mi vše ukázal, že na každý kus svého 

výrobku má zpracovaný podrobný konstrukční výkres se všemi náležitostmi.

Vzhledem k jeho zdravotnímu stavu žije dnes již pětaosmdesátiletý František Janíček 

u dcery Dagmar v Brně, kde má samostatný byt a také malou dílnu, ve které i ve svém 

požehnaném věku vytváří svá jedinečná díla. 

Zajímalo mě, když celý život pracoval s různými nástroji a obráběcími stroji, co ruce a 

prsty na nich? S úsměvem mi ukázal všech svých deset prstů jen s drobnými poraněními 

palce a ukazováčku.

Se zájmem jsem si vyslechl Františkův příběh. Jeho život byl a stále je v mnoha 

směrech jedinečný a působivý. Bylo pro mě příjemným zjištěním, že v naší obci ještě 

nedávno žil tak zajímavý člověk, jakým pan František Janíček bezpochyby je. Dovolte 

mi proto touto cestou ještě jednou popřát jubilantovi pevné zdraví a mnoho životního 

elánu do dalších let!

 Martin Paul

 člen Rady obce Suchohrdly
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Předposlední srpnový víkend se v naší obci konalo tradiční suchohrdleské posvícení.

Možná Vás zajímá, jak vlastně každým rokem posvícení vzniká…

Největší zásluhu na organizaci celé akce má suchohrdelská mládež. I když se to 

nezdá, tak se za jednou víkendovou zábavou skrývá spousta práce. Zavádějící se už 

měsíc před posvícením schází, aby pro Vás připravili zajímavý večerní program. Nácvi-

kem zaváděcího tance pod májou to ale nekončí. Letos jste si již pátým rokem mohli 

užít půlnoční překvapení suchohrdelských mládenců, kteří vždy připraví naprosto jedi-

nečnou a originální show. 

Před začátkem celého víkendu je potřeba objednat kapely, které budou vytvářet 

hudební zábavu. Nakonec se obstará rozmarýn, nazdobí se mája a celý víkend může 

začít. Závěrem bychom rádi poděkovali 

všem, kteří se na letošní posvícení přiš-

li podívat a podpořit tak každého, kdo 

se na této akci podílel. Těšíme se na 

Vás zase příští rok a doufáme, že další 

posvícení bude stejně vydařené, jako to 

letošní.

 Petra Goldhammerová

 zavádějící

Dne 20. 6. 2015 proběhla v KD charitativní sbírka pro Diakonii Broumov. V průběhu 

celého odpoledne přiváželi občané věci a oblečení, které se jim už doma nehodí, ale 

někoho mohou ještě potěšit a udělat radost. Věřila jsem, že lidé nezůstanou lhostejní… 

Ale, že naplníme až po strop skříňovou Avii, to mě velmi mile překvapilo.
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Posvícení očima účinkujících

Poděkování

Společnost E.ON Česká republika, s. r. o., Regionální správa Znojmo žádá vlast-

níky či uživatele nemovitostí (pozemků) o odstranění nebo ořez dřevin ohrožujících 

bezpečný a spolehlivý provoz elektrického distribučního zařízení. Odstranění nebo 

ořez dřevin musí být proveden ve smyslu Energetického zákona (č. 458/2000 Sb.). 

Požadovaný termín provedení je do konce letošního roku. Bližší informace Vám 

budou poskytnuty na tel. čísle 515 364 711.



Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, kteří něco darovali. A také moc děkuji 

Elišce Dvořákové a Šárce Stehlíkové za pomoc při nakládání a vykládání pytlů s věcmi  

(jsou to ženy činu). Protože sbírka měla u občanů pozitivní ohlas, určitě ji uspořádáme 

za nějaký čas znovu.   

 Ivana Mrňová

 členka Kulturní komise

Nechte doma starosti a práci, pojeďte s námi relaxovat.

Kulturní komise Rady obce Suchohrdly pořádá podzimní zájezd do termálních lázní 

Bük v Maďarsku, a to v sobotu 10. října 2015. 
Komplex termálních lázní se nachází 2 km od obce Bük, v krásně upraveném par-

ku o rozloze 13 ha. Koupání je možné v 1 venkovním a 3 krytých termálních bazénech 

s teplotě vody 24–38 °C. Léčivá voda má mimořádně vysoký obsah železa. Při koupe-

lové léčbě je vhodná pro léčení poruch pohybového ústrojí, poúrazovou terapii, léčení 

páteře, chronické formy revmatismu kloubů, opotřebení chrupavek, gynekologické 

záněty, neplodnost. Jako pitná kúra je doporučována v případech překyselení žaludku 

a zažívacích potížích.  V areálu jsou rovněž obchody se suvenýry a restaurace. Na místě 

je možno dokoupit různé procedury (masáže, sauna, pedikúra aj.).

Tento zájezd je vhodný pro starší občany nebo pro ty z Vás, kteří chtějí jednoduše 

„dobýt baterky“a „nahřát si kosti“. Samozřejmě, že s námi mohou jet i rodiče s dětmi, 

ale Maďaři od letošního února zakázali vstup dětem do léčivé termální vody a tento zá-

kaz je striktně dodržován. Proto si musí rodiče s dětmi koupit dražší vstupenky do zážit-
kové části, kde není termální voda, ale na druhou stranu zde děti mají vše, co je třeba 

k dovádění ve vodě (tobogány, skluzavky, vodní vír apod.) Tento areál je celý zastřešený.

Cena zájezdu: 520 Kč dospělí, 449 Kč děti do 16 let.

Zážitková část: 720 Kč dospělí, 599 Kč děti do 16 let.

Odjezd ze Suchohrdel je v 5.00 hod. Po příjezdu do Büku je volný pobyt v areálu lázní. 

Odjezd zpět bude kolem 17.00 hod., příjezd do Suchohrdel kolem 21.00 hod.

Cena zahrnuje dopravu luxusním autobusem (WC s umyvadlem, klimatizace, bufet 

s teplými a studenými nápoji), vstupné do lázní, lehátka, pojištění léčebných výloh, 

technický doprovod a pojištění pro případ úpadku CK. 

Zájemci se mohou již teď hlásit u Ivany Mrňové, Třešňová 354, nebo na telefonním  

čísle 604 622 098 (případné dotazy tamtéž). 
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Zájezd do termálních lázní Bük v Maďarsku



Ještě před prázdninami byl v naší obci otevřen nový salón krásy Belle Donne, který 

se nachází hned vedle hlavní silnice na ulici Znojemská (dříve se v těchto prostorách 

nacházel velkoobchod papírnictví). Občanům naší obce nabízí služby, za kterými museli 

dosud dojíždět na různá místa.

Paní Monika Nesnídalová, majitelka, mi v krátkém rozhovoru svůj salón představila.

Paní Nesnídalová, jak vlastně vznikla myšlenka přebudovat tyto prostory bývalé prodej-

ny a skladu na salón krásy?

Myšlenku vybudovat salón měl kupodivu manžel, v oblasti podnikání je přece jenom 

vynalézavější než já. Dům jsme pořizovali za účelem vybudování zázemí fi rmy SARE-

BA GROUP s.r.o., no a když padla otázka jak efektivně využít zbytek domu, manžel 

měl jasný plán. A já jsem samozřejmě nebyla proti. Vždyť která žena by nebyla ráda za 

služby na jednom místě a ještě ve svém. 

Jaké služby zákazníkům nabízíte?

V prostorách salónu najdete kosmetiku, masáže, manikúru, pedikúru, kadeřnictví a 

solárium. Členové našeho týmu Belle Donne nabízí široké spektrum služeb. Na kosme-

tice si můžete mimo klasických služeb nechat např. provést neinvazivní ošetření pleti 

chemickým peelingem, permanentní make-up, či prodloužit řasy, u maséra si zrege-

nerovat tělo indikační masáží, Breussovou masáží páteře, nebo odpočinout při 

čokoládové masáži, pedikérka Vám ošetří nožky, ať už provedením klasické pedikúry, 

nebo depilací, či dopřeje zábal proti celulitidě, kadeřnice Vás zkrášlí novým střihem a 

účesem, či připraví účes na jakoukoliv příležitost.  Tečkou za vším je pak solárium značky 

UWE Cayenne XTT, které Vám zaručí krásné a stálé opálení. Naše motto zní „Belle 

Donne – krásné ženy – náš cíl“, ale na své si samozřejmě přijdou i muži. Součástí salónu 

je i příjemné posezení v prostorách recepce a samozřejmě dětský koutek. 

Je třeba se předem objednat?

Ano, na všechny služby, mimo solária, je třeba se objednat. Prioritně si každý z naše-

ho teamu objednává zákazníky sám, a to na telefonním čísle, které máme uvedeno na 

našich facebookových stránkách.  Objednat Vás ale samozřejmě může i naše milá slečna 

recepční, a to na telefonním čísle 602 212 721. Mimo to Vám ráda zodpoví všechny dota-

zy, či poradí s výběrem služeb. Někdy se samozřejmě může stát, že některý z klientů 

v domluvený čas nedorazí, nebo není zrovna nikdo objednán, to pak můžeme zákazní-

kovi, který má o některou z procedur zájem, vyhovět a tzv. „ho vzít na počkání“.
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Salon krásy BELLE DONNE



Jsou ceny za vaše služby pro obyčejné lidi?  Po renovaci budovy na mě vše (exteriér i 

interiéry) působí velmi luxusně, jako zákazník bych se bála, že zde zaplatím „luxusní“ účet.

Děkuji, to jsem velmi ráda. Cílem bylo, aby salón vypadal hezky, čistě, aby se zde všich-

ni zákazníci cítili příjemně a aby na ně dýchla atmosféra pohody a odpočinku. Docílit ta-

kové mety bylo ve všech směrech náročné, přesto se ale snažíme nabízet kvalitní služby 

za přijatelné peníze. Prázdné peněženky po návštěvě u nás se určitě naši klienti bát 

nemusí. Každý zákazník pak od nás navíc dostane španělskou kávu Montecelio zdarma. 

V budově má sídlo i fi rma Sareba, můžete mi v krátkosti přiblížit,  jakou činností se za-

bývá tato fi rma?

Firma SAREBA GROUP s.r.o. se zabývá všemi službami týkající se stavebnictví.  Postaví 

rodinný dům na klíč, zrekonstruuje starší domek, položí obklad, či dlažbu, zateplí fasádu, 

pronajme lešení a jiné. Mimo to se zabývá i autodopravou, svými vozy KIA, nebo Fiat 

Ducato Vám doveze písek, štěrk, beton, případně jiný materiál až k Vám domů. Více 

informací si můžete přečíst na stránkách www.sareba.cz, nebo se informovat na tele-

fonním čísle 728 170 806.

Děkuji Vám za rozhovor a přeji Vám hodně spokojených zákazníků.

Já  děkuji za milou návštěvu a příjemné povídání.

 

(Za sebe mohu napsat pouze to, že i já jsem jako zákaznice navštívila tento salón. Od-

cházela jsem odtud spokojena na maximum… Prostředí krásné, nové, útulné, moderní. 

Personál krásný (!!!! – pánové POZOR!), milý, usměvavý. Ceny normální. Káva výborná. A co 

je pro mě další velké a významné plus: nemusím nikam jezdit a v jeden den si pěšky zajdu 

na masáž, ke kadeřnici, na kosmetiku a na pedikůru.  Prostě fajn.)

 Ivana Mrňová

 členka Kulturní komise
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Recepce salonu po přestavbě

Před rekonstrukcí
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Kalendář připravovaných akcí

Suchohrdelská drakiáda
od 15.00 hodin na poli za ulicí Kolonka,

pouštění draků, soutěž o nejkrásnějšího doma vyrobeného draka… 

sobota
19. 9. 

Veřejné zahájení provozu Biocentra Pod Hájkem 

„Setkáme se na dně!“
Akce se uskuteční na rybníce pod místním hřbitovem od 16.00 hod.

Zábava a občerstvení zajištěno.

říjen

Zájezd do termálních lázní Bük v Maďarsku
Odjezd v 5.00 hod., návrat ve 21.00 hod. 

Cena: 520 (720) Kč dospělí, 449 (599) Kč děti do 16 let.

Bližší informace na tel. č. 604 622 098 (I. Mrňová, Třešňová 354)

sobota
10. 10. 

Lampionový průvod s prohlídkou dýňové jeskyně
Sraz v 17.00 hod. před Obecním sklepem. 

Na závěr vyhlášení výsledků soutěže o nejhezčí vyřezávanou dýni. 

sobota
6. 11. 

Team OS Proradost připravuje ve spolupráci s Belle Donne

HAPPY DAY pro ženy.
Odpoledne věnované kosmetice, zkrášlování a relaxaci. Termín konání 

a podrobný program bude upřesněn na webu obce a letácích.

listopad

Team OS Proradost připravuje v Kulturním domě

(Nejen) dětský bazar.
Termín konání a podrobný program bude upřesněn na webu obce.

listopad

Zahájení adventu s rozsvícením vánočního stromu
v 18.00 hod. před Obecním sklepem.

Vystoupení dětí MŠ, občerstvení.

neděle
29. 11. 

Setkání seniorů a jubilantů v Kulturním domě. 

Termín konání bude upřesněn.
prosinec

Mikulášská nadílka 
od 16.00 hod. v Kulturním domě nadílka pro děti,

od 20.00 hod. zábava pro dospělé.

sobota
5. 12. 



Ceny inzerce
Obec Suchohrdly poskytuje za úplatu možnost inzerce v tištěném Zpravodaji. Cena 

inzerce závisí na velikosti a počtu opakování. 

Ceník jednorázové inzerce: 
• 1/1 zadní strana obálky 3 000 Kč

• 1/1 strana 1 500 Kč

• 1/2 zadní strany obálky 2 000 Kč

• 1/2 strany  1 000 Kč

• 1/4 strany    750 Kč

• 1/8 strany    500 Kč

Ceník opakované inzerce v min. 4 číslech: 
• 1/1 strana 1 111 Kč

• 1/2 strany    750 Kč

• 1/4 strany   555 Kč

• 1/8 strany   370 Kč

Uvedené ceny jsou bez DPH. 

Požadavky na tiskové podklady inzerce:
dodržení daných rozměrů (spad 3 mm), min. rozlišení 300 dpi, barevný režim CMYK, 

texty ve 100% černé, typ souboru pdf, eps, tiff , jpeg. 

Vydává OÚ Suchohrdly, Těšetická 114. Evidenční číslo MK ČR E 11697.
Vychází jako čtvrtletník v nákladu 450 ks. Datum vydání 15. 9. 2015. Neprošlo jazykovou úpravou.
Kulturní komise: Ing. Martin Paul, Mgr. Vladislav Krčál, František Kuchař, Ing. Pavel Mrňa, Ivana 
Mrňová, Bc. Martina Musilová, Pavel Rychlík, Jana Vágnerová, Libor Veselý.
Příspěvky do zpravodaje můžete zasílat v elektronické podobě na zpravodaj@obec-suchohrd-
ly.cz, v papírové formě vhodit do schránky na OÚ. Uzávěrka příštího vydání je 30. 11. 2015.
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Opustili nás:

21. července
Dominik  Šály (76 let)

19. srpna
Oldřich Fučík (79 let)

Narodili se:

Valerie Kloudová

Anežka Beňáková

Charlotte Drahošová

Michael Ševčík

Společenská kronika

1/1 strana

148×210 mm 
+ spad

1/1 strana

128×182 mm 
1/1 strana

133×195 mm 

1/2 strany

133×95 mm 

1/4 strany

64×95 mm

133×46 mm
1/8 strany

64×46 mm 




